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Referat skolebestyrelsesmøde 
 

Dato 17. april 2024 klokken 17:00 – 19:00 
 
 
Deltagere:  
Kim Seberg (formand), Peter Sarka (næstformand), Camilla Pleidrup (forælder), Julie Bjerke (forælder), 
Casper Larsen (forælder), Gry Søndergaard (forælder), Jesper Mikkelsen (forælder), Magnus Rasmussen 
(elevrådsformand), Lærke Røpke Pedersen (elev), Helle Øster (medarbejder), Brian Kragh (medarbejder), 
Birgitte Winther (SFO-leder), Lars Carlsen (skoleleder). 
 
Fraværende: 
Peter Sarka 
Magnus Rasmussen 
Lærke Pedersen 
 
O = orientering, B = beslutning, D = drøftelse 
 
Bestyrelsen starter med deltagelse i afdelingsmøder klokken 17:00. 
 
Dagsorden 
    

1. Godkendelse af referat fra sidste møde / B (alle). 

Godkendt 

 

2. Godkendelse af dagsorden / B (alle). 

Godkendt, med bemærkning om punkt fra elevrådet, der indgår under 3a på 

næstkommende møde.  

SB har opmærksomhed på at 9. klasse har meget at se til skolemæssigt ift. deltagelse på 

skolebestyrelsesmøderne. 8. vil måske være mere mødestabile. Dette drøftes på næste 

møde med elevrådet. SB kontakter elevrådsformanden. 

 
3. Nyt fra områderne / O 

a. Elevrepræsentanter: 

- 

b. Medarbejdere: 

Indskolingen har haft fælles biograftur. Der planlægges lejrskole i Gedesby for 3. årg. 
Projekt med ”Sangkraft Guldborgsund” der sluttes med koncert i klosterkirken. 00. er 
kommet godt i gang. Brobygning for 00. kl., 0. kl., 3. kl. og 6. kl. starter 1. maj, hvor  
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kommende lærere har klasserne i 4 lektioner hver uge. Det giver gode og trygge overgange 
for eleverne.  
 
I udskolingen har 8. årg. været i teateret Masken. Der er projektuger og 
naturfagsfremlæggelser, 7. årg. bliver konfirmeret og holder Blå Mandag. 1. april var der 
klasserokade hvor 9. årgang flyttede til PUC, for at gøre plads til 6. årgang. Lærerne har 
været på den årlige ”Lær messe” i Bellacenteret.  
 
I SFO er 00. årgang kommet godt i gang også i SFO om eftermiddagen. Der arbejdes på 
tværs af SFO og Klub med rekorder til Børnenes rekordbog i tre uger. Ligeledes er der gang i 
planlægningen af Vilde Vulkaner.   
 

c. Forældre: 

Intet nyt – bortset fra rundtur på skolens udeområde. Opmærksomhedspunkter (vand, 

dræn, huller, søen) sættes på dagsordenen til næste møde. OBS på at der er meget vådt, og 

om der kan gøres noget ved dette.   

 

d. Ledelse:  

Personaletilpasningen i kommunen er gennemført – Nordbyskolen er ikke berørt af 
afskedigelser eller overflyttelser.   
Opmærksomhed på handleplanen for APV, hvor der skal arbejdes med at nedbringe støj. 
Der er sat mere støjdæmpende materiale op, og der er opmærksom på aktiviteter i aulaen. 
Der arbejdes videre med dette. 
Klaus Kronow er konstitueret centerchef. Stillingen er slået op. 
 

4. Godkendelse af budget (gennemgået i MED den 22. februar 2024). 

Gennemgang af ressource-tildeling og budgettet for 2024. SB godkender budgettet.  
 
 

5. Omskrivning af skolebestyrelsens principper. 

Principperne skal over det næste år omskrives så de bliver læsevenlige. Dette arbejder SB med 
løbende.   
 
 

6. Drøftelse af skolens antimobbestrategi. 

Sættes på dagsordenen til elevrådsmødet den 24.4. Godkendt i SB.  

Skolen skal hvert år udlevere ordens- og værdiregelsættet. Nye forældre og elever får dem udleveret 

ved indskrivningen.  
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7. Skolebestyrelsesvalg. 

Der er kun valg til Skolebestyrelsen, hvis vi har forskudt valg. Dette har vi ikke.  
 
 

8. Eventuelt / OD (alle). 

-Ordens- og værdiregelsættet lægges ud på skolens hjemmeside. Det sættes på dagsordenen til 

elevrådsmødet den 24.4.  

-Ros fra SB ift. arbejdet i elevrådet. Eleverne fortæller hjemme, at der arbejdes godt i rådet.  

-Ønske til bind- og tamponautomater. Det er en rigtig god idé og SB og skolen bakker op om det. 

Tages med i elevrådet.  

-SB har et ønske om at der arbejdes med at få udbedret farlige huller ved cykelstien. Ligeledes vil 

en multibane ved indskolingen og mellemtrinnet være et godt aktiv, så der også kan spilles fodbold 

i våde perioder.  

-Der er en EL-installation ved søen med blottede ledninger som evt. kunne fjernes (den er ikke 

strømførende!). LC tager det med på kommende kontormøde. 

-Der er meget vådt omkring skolen, det er altid et problem, og vi ønsker at lave forbedringer, så der 

ikke er vådt på sammen niveau. LC tager det med på kommende kontormøde.  

 

 

Kommende møder i skoleåret 2023/24:  29.5 


